
Afgelopen donderdag 27 november zijn Kees Aarts en Wilma Baartmans naar 

Arduin geweest zoals afgesproken in de steunfractie van Gewoon Lokaal! . 

We zouden het zwartboek dat ons is toegestuurd door de SP van Bergen op 

Zoom en dat op de agenda staat van de commissie Mens&Maatschappij van  

maandag 2 december bespreken omdat we niet op voorhand uit willen gaan 

van de waarheid in het zwartboek en wederhoor wilden toepassen. 

De belangrijkste onderwerpen waren de dierenambulance, de scheiding tussen 

dierenasiel, pension en het zelf fokken van honden, de hygiëne en het gehoor 

geven aan oproepen van vermiste dieren, zij roepen niet zelf op maar hun 

baasjes. 

Dhr. Van Hest vertelde dat zijns inziens het belangrijkste feit waarom hij in een 

kwaad daglicht wordt gesteld is dat het dierenasiel in Bergen op Zoom 

verdwijnt. Hij begrijpt dat mensen graag hun voorzieningen in de eigen 

gemeente willen behouden maar keurt de wijze waarop af. 

Hij zegt dat het al een aantal jaren bekend is dat het asiel in Bergen op Zoom 

verdwijnt en dat de mensen pas om vijf voor twaalf tot actie overgaan. 

Hij zegt ook dat er ook veel positieve reacties zijn maar dat deze niet worden 

vermeld. 

De dierenambulance is van Arduin zelf, niet gesubsidieerd en eigen initiatief. 

Het is geen ambulance zoals in de beeldvorming een ambulance met alle 

toeters en bellen eruit ziet maar gewoon een wagen waar dieren mee worden 

opgehaald. Voor medische zorg is altijd een dierenarts nodig. 

Er is een aparte lijn voor noodgevallen, 144, deze werkt op postcode en werkt 

ook rechtstreeks, dus in het verzorgingsgebied van Arduin krijgt hij de 

oproepen rechtstreeks . 

De ambulance is 24-7 bereikbaar. 

Arduin wordt voor de gekste situaties gebeld, bv vogel in de afzuigkap. 

Arduin heeft normale openingstijden, enerzijds om de buurt overlast van geluid 

te besparen) さﾐﾗﾗｷデ ﾆﾉ;IｴデWﾐざ, anderzijds voor de rust van de dieren. 



Het melden dat hond-kat is weggelopen behoort aan Amivedi, wel worden op 

de site van Arduin recent gevonden dieren geplaatst plus op de site van 

Amivedi. 

Wat betreft de hygiëne zijn we ヴﾗﾐSｪWﾉWｷSが さゲヮｷIﾆ ;nd spanざ zag het eruit, niets 

op aan te merken.  

 

Er is sinds ruim een jaar geen kennel meer waar honden gefokt worden, zodat 

de verwevenheid met het dierenasiel daardoor ook uit de boze is. Er zijn 

voldoende hokken om pensiondieren en dierenopvang mogelijk te maken, 

waarbij dierenopvang eerste prioriteit heeft. 

Conclusie 

Goed dat we geweest zijn en de verklaringen hebben gehoord en gezien. 

SP Bergen op Zoom heeft Arduin gebruikt om een krachtig argument te laten 

horen dat dierenopvang in Bergen op Zoom moet blijven. 

Is feitelijk verwerpelijk dat dit over de rug van een ondernemer is gebeurd. 

Wij zijn tot de conclusie gekomen dat het zwartboek is gebaseerd op 

oneigenlijke aannames, emoties  en onrealistische verwachtingen. 

 Tenslotte hebben we nog contact opgenomen met de gemeente Roosendaal. 

Zij zien geen aanleiding om het anders te gaan organiseren, Arduin voldoet aan 

de landelijke richtlijnen; ook de inspectie is tot deze conclusie gekomen. 

Bij de behandeling van de ingekomen stukken over het Zwartboek, heeft Kees 

Aarts namens Door! en GB-Dé Lokale Partij, die te samen  inmiddels gefuseerd 

┣ｷﾃﾐ ｷﾐ SW ﾐｷW┌┘W ヮﾗﾉｷデｷWﾆW ヮ;ヴデｷﾃ ぎ さGW┘ﾗﾗﾐ Lﾗﾆ;;ﾉぁざ ┗;ﾐ SW ┗Wヴ;ﾐデ┘ﾗﾗヴSWﾉｷﾃﾆ 
wethouder te horen gekregen dat de gemeente Steenbergen al jaren lang 

zaken doet met Arduin, dat er geregeld contact is en dat Arduin voldoet aan de 

regels. 

Er rest ons als partijen niets anders dan afstand te nemen van het zwartboek 

en afstand te nemen van de manier waarop de SP haar gelijk probeert te halen. 
  

Wilma Baartmans (DOOR!) & Kees Aarts (GB-Dé Lokale Partij)  raadsleden 

gemeente Steenbergen. 


